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P R O T O K Ó Ł  Nr XII/11 

 

z obrad dwunastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji, która się odbyła dnia 29 

września 2011 roku.  

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Bolesław Zemła. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.00, a zakończyła o godz. 20.05. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

      1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

      2.   Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Wystąpienia zaproszonych gości.  

5. Prezentacja przygotowana przez Stowarzyszenie Klubu Kobiet Kreatywnych. 

6. Prezentacja Systemu Informacji Przestrzennej. 

7. Informacja z wykonania budżetu Miasta Cieszyna za I półrocze 2011 roku oraz 

informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć w I półroczu 2011 roku.  

8. Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta 

i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1.  przyznania lauru „Srebrnej Cieszynianki 2011”, 

9.2.  uchwalenia Programu współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi  

        oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego na rok 2012, 

9.3.  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

        Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2012, 

9.4.  sporządzenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/263/08 Rady Miejskiej Cieszyna  

        z dnia 30 października 2008r. w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania 

        i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

        oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony w tym zawierania kolejnych  

        umów dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 

9.5.  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

        dzierżawy części działki nr 20/3 obr.42, 

9.6.  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

        dzierżawy części działki nr 116 obr.66, 

9.7.  zmiany budżetu Miasta na 2011 rok, 

9.8.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011-2025, 

9.9.  wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej oraz ławników do Sądu  

        Rejonowego w Cieszynie, 

9.10.skargi Pani Anny Sztefka. 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

11. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i  zapytania     

radnych. 

12. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych.  

13. Oświadczenia i sprawy różne.  

14. Zamknięcie sesji.  
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Ad 1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Bolesław Zemła otworzył  dwunastą sesję Rady Miejskiej 

Cieszyna.  

Przewodniczący przywitał przybyłych na obrady gości: Posłankę na Sejm RP Panią Bożenę 

Kotkowską oraz przedstawicielki Stowarzyszenia Klubu Kobiet Kreatywnych wraz z Panią 

Prezes Romualdą Rojowską. 

Następnie przywitał Wysoką Radę, Pana Burmistrza Miasta Cieszyna Mieczysława Szczurka, 

II Z-cę Burmistrza Pana Adama Swakonia, Skarbnika Miasta Panią Alicję Dąbrowską oraz 

Sekretarza Miasta Pana Ryszarda Mazura.  

Przewodniczący Rady przywitał również kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, mieszkańców oraz wszystkich 

obecnych. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. 

 

Bolesław Zemła  -  przypomniał, że wszyscy Państwo otrzymali porządek obrad. Zwrócił się 

z pytaniem, czy ktoś chciałby złożyć uwagi, bądź propozycje zmian do tego dokumentu? 

 

BM Mieczysław Szczurek – wniósł o wycofanie z porządku obrad punku 9.4 – podjęcie 

uchwały w sprawie sporządzenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/263/08 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 30 października 2008r. w sprawie określenia zasad zbywania, 

nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony w tym zawierania kolejnych umów 

dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. Okazało się bowiem, że 

do tekstu projektu uchwały wkradł się komputerowy błąd, nie ta wersja dokumentu miała być 

Państwu dostarczona. 

 

Eugeniusz Raabe – przypomniał, że na ostatniej sesji padały pytania i było to przedmiotem 

zainteresowania Wysokiej Rady, jak się przedstawia rekrutacja dzieci do przedszkoli na rok 

szkolny 2011/2012. Mówiono nam, że po 15 września br. nabór będzie definitywnie 

zakończony. Poprosił o uzupełnienie porządku obrad o tą informację. 

 

BM Mieczysław Szczurek – powiedział, że nie ma nic przeciwko wnioskowi Pana radnego 

Eugeniusza Raabe, jednakże przypomniał, że temat ten został bardzo szczegółowo omówiony 

na ostatnim spotkaniu z Państwem radnymi. 

 

Bolesław Zemła -  zapytał, czy Pan radny podtrzymuje swój wniosek? 

 

Eugeniusz Raabe – powiedział, że podtrzymuje swój wniosek, gdyż nie wszyscy byli obecni 

na tym spotkaniu, ponadto temat ten był poruszany na poprzedniej sesji Rady, stąd należałoby 

dzisiaj odpowiednią informację złożyć.   
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Adam Wójtowicz – stwierdził, że gdyby wszystkie odpowiedzi na wnioski radnych pojawiały 

się w Biuletynie Informacji Publicznej, większość radnych mogłaby się z nimi zapoznać. 

Ponieważ w tej sprawie składał wniosek, osobiście zna stan rzeczy na dzień dzisiejszy. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił się z pytaniem, czy Pan Burmistrz jest w stanie w dniu 

dzisiejszym taką informację radnym przekazać. 

 

Bolesław Zemła – przypomniał, że na spotkaniu poinformowano radnych, że dopiero po 

ustabilizowaniu się sytuacji z naborem do przedszkoli, ta informacja zostanie przekazana w 

sposób pełny.  

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż nie może być tak, że sprawy rozpoczęte ona poprzedniej 

sesji zostaną niezakończone. Mieszkańcy też czekają na tę informację. 

 

Bolesław Zemła – z uwagi na brak dalszych zmian do porządku obrad, poddał pod 

głosowanie wniosek Burmistrza Miasta o wycofanie z porządku obrad punku 9.4 – podjęcie 

uchwały w sprawie sporządzenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/263/08 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 30 października 2008r. w sprawie określenia zasad zbywania, 

nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony w tym zawierania kolejnych umów 

dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami za. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Eugeniusza Raabe o uzupełnienie 

porządku obrad o dodatkowy punkt – Informacja dotycząca rekrutacji dzieci do przedszkoli w 

roku szkolnym 2011/2012. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 12 głosami za, przy 8 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

się. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały oznaczony jako 9.4 zostaje z porządku 

obrad wycofany, zaś „Informacja dotycząca rekrutacji dzieci do przedszkoli w roku szkolnym 

2011/2012” umieszczona zostaje jako punkt 9. Tym samym kolejne punkty porządku obrad 

otrzymają odpowiednią numerację.  

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

      1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

      2.   Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Wystąpienia zaproszonych gości.  

5. Prezentacja przygotowana przez Stowarzyszenie Klubu Kobiet Kreatywnych. 

6. Prezentacja Systemu Informacji Przestrzennej. 

7. Informacja z wykonania budżetu Miasta Cieszyna za I półrocze 2011 roku oraz 

informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć w I półroczu 2011 roku.  

8. Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta 

i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto. 

9. Informacja dotycząca rekrutacji dzieci do przedszkoli w roku szkolnym 2011/2012. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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10.1.  przyznania lauru „Srebrnej Cieszynianki 2011”, 

10.2.  uchwalenia Programu współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi  

        oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego na rok 2012, 

10.3.  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

        Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2012, 

10.4.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

        dzierżawy części działki nr 20/3 obr.42, 

10.5.  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

         umowy dzierżawy części działki nr 116 obr.66, 

10.6.  zmiany budżetu Miasta na 2011 rok, 

10.7.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011-2025, 

10.8.  wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej oraz ławników do Sądu  

        Rejonowego w Cieszynie, 

10.9.skargi Pani Anny Sztefka. 

11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

12. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i  zapytania     

radnych. 

13. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych.  

14. Oświadczenia i sprawy różne.  

15. Zamknięcie sesji.  

 

Ad 3. 

 

Z uwagi, iż do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej Cieszyna, która odbyła się dnia 30 

sierpnia 2011 roku nie wniesiono uwag, protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Bolesław Zemła – poprosił o zabranie głosu Panią Posłankę na Sejm RP Bożenę Kotkowską. 

 

Pani Poseł Bożena Kotkowska – powiedziała, iż w związku z kończącą się kadencją Sejmu, 

chciałaby się pożegnać i podziękować za współpracę. Przedstawiła krótkie sprawozdanie z 

najważniejszych przedsięwzięć, które udało się  zrealizować w trakcie VI kadencji Sejmu RP. 

1. Skuteczna obrona Beskidzkiej Izby Lekarskiej przed likwidacją oraz Szpitala w 

Cieszynie. 

2. Obrona publicznych szkół i przedszkoli przed dziką prywatyzacją, doprowadzenie do 

zwiększenia i usprawnienia programu dożywiania dzieci  w szkołach. 

3. Korzystne kompensacyjne emerytury dla nauczycieli i wzrost ich wynagrodzeń. 

4. Wsparcie dla pielęgniarek na Podbeskidziu, którym dzięki strajkowi poprawiły się 

warunki pracy i płacy. 

5. Wsparcie dla pracowników BEFAMY walczących o odzyskanie zaległych 

wynagrodzeń. 

6. Zdobycie z budżetu państwa 3 mln zł na usuwanie skutków powodzi na Podbeskidziu. 

7. Zdobycie 12 mln zł na ukończenie Szpitala w Cieszynie. 

8. Skuteczne wsparcie leczenia dzieci chorych na mukopolisacharydozę i chorobę 

Pompego. 

9. Doprowadzenie do wykupu nieruchomości w Bielsku-Białej przeznaczonych pod 

budowę drogi ekspresowej S-69 przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i 

Autostrad. 
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10. Skuteczna obrona interesów Polskiego Związku Działkowców, Rencistów, Emerytów 

i Inwalidów. 

11. Realne wsparcie budowy obiektu sportowego w Żywcu Zabłociu. 

12. Skuteczna pomoc w utrzymaniu funkcjonowania Zakładu Opieki Leczniczej w 

Cieszynie. 

13. Dofinansowanie Urzędu Celnego w Bielsku-Białej. 

Raz jeszcze podziękowała Radzie i Władzom Miasta za wspaniałą, owocną współpracę przez 

całą VI kadencję Sejmu RP. 

 

Bolesław Zemła – dziękując za wystąpienie, powiedział, że Radzie Miejskiej również było 

miło z Panią Poseł współpracować. 

 

Ad 5. 

 

Bolesław Zemła – poprosił o zabranie głosu Panią Prezes Stowarzyszenia Klubu Kobiet 

Kreatywnych Romualdę Rojowską. 

 

Romualda Rojowska – podziękowała za możliwość omówienia trzech unikalnych, 

interaktywnych projektów promocji obiektów turystycznych Cieszyna – „Uliczka Kobiet 

Cieszyńskich” na Wzgórzu Zamkowym, „Szlak patronów cieszyńskich ulic”, „Ożywić 

cieszyńskie pomniki”. Przedstawiła obecną również na dzisiejszej sesji Panią Sabinę 

Knapczyk, młodą projektantkę, studentkę IV roku Form Przemysłowych Akademii Sztuk 

Pięknych  w Krakowie, z którą  od ponad roku Stowarzyszenie współpracuje. Efektem tej 

współpracy jest utworzenie na Wzgórzu Zamkowym „Uliczki cieszyńskich kobiet”. Poprosiła 

Panią Sabinę Knapczyk o prezentację wspomnianych projektów w formie wizualizacji wraz z 

komentarzem. 

 

Sabina Knapczyk – powiedziała, że są to projekty koncepcyjne, projekty wstępne w formie 

wizualizacji, kosztorysu i propozycji co do wykonawców i materiałów jakie zamierza się w 

tych projektach wykorzystać. Zaprezentowała oraz kolejno omówiła wszystkie trzy projekty: 

1) „Uliczka Kobiet Cieszyńskich” na Wzgórzu Zamkowym 

a/ dobudowa w murze obronnym zewnętrznym podświetlanej struktury przestrzennej, która 

stanowić będzie integralną część Uliczki Cieszyńskich Kobiet. Swoją formą ta struktura 

przypominać będzie skupisko kryształów i symbolizować Ziemię Cieszyńską. Obiekt ma 

witać oglądającego i zapraszać do przejścia się Uliczką, odtwarzając dźwiękowo historie 

Kobiet, którym miejsce jest poświęcone. Koszt ok. 10.000zł -12.000zł, w tym materiały, 

elektronika, wykonanie, montaż, projekt, 

b/ pięć lamp/obiektów świetlnych z wygrawerowanym nazwiskiem zasłużonej działaczki. 

Lampy uzupełnią istniejąca liczbę 7 lamp na Uliczce, podłączonych do instalacji elektrycznej 

i świecących po zmierzchu. Koszt 1 lampy 1.200zł - 1.300zł, w tym materiały, elektronika, 

wykonanie, montaż, projekt, 

2) „Szlak patronów cieszyńskich ulic” – utworzenie obiektów przestrzennych promujących 

patronów cieszyńskich ulic (w Centrum) opowiadających historię człowieka, któremu dana 

bryłka (memorial box) jest dedykowana. Obiekty mają wywołać interakcje przechodnia – on 

sam uruchamia odtwarzacz umieszczony w środku, dotykając obiektu. Koszt  memorial box – 

1 szt. 1.400zł – 1.600zł, w tym materiały, elektronika, wykonanie, montaż, projekt + cena 

projektu ok.2.500 zł, 

3) „Ożywić cieszyńskie pomniki” – instalacja czterech mini-obiektów uruchamianych 

zbliżeniowo, odtwarzających historię postaci historycznej, której poświęcony jest pomnik w 
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Cieszynie. Koszt 1 szt. 800zł - 1.000zł + cena projektu ok. 1.000zł - 1.500zł. Uruchomienie 

obiektów dla mieszkańców Cieszyna przewidywane jest na 3 maja 2012 roku. 

 

Adam Wójtowicz – zwrócił się z pytaniem, czy Panie rozmawiały już na ten temat z 

konserwatorem zabytków, czy wyrażą zgodę na powieszenie tych obiektów na elewacji 

kamienic, których większość jest zabytkami. 

 

Sabina Knapczyk – odpowiedziała, że taka rozmowa jeszcze się nie odbyła, dlatego, że na 

razie jest to projekt koncepcyjny. Jeżeli dojdzie do akceptacji projektu wstępnego, na pewno 

dojdzie do rozmowy z konserwatorem zabytków. 

 

Romualda Rojowska – zwróciła uwagę na fakt, że część kamienic jest własnością prywatną, 

nie objętych opieką konserwatorską. Dodała, że to od Wysokiej Rady zależałoby, jakim 

patronom udzielić takiej promocji. Wówczas można by się zastanowić na jakiej części obiektu 

zawiesić tablicę. 

 

Krzysztof Kasztura – powiedział, iż po tej prezentacji może stwierdzić, że przymiotnik 

„kreatywne” pasuje do Pań w 100%.  

 

Sabina Knopczyk – podziękowała za miłe słowa. 

 

Ad 6. 

 

Bolesław Zemła – zaproponował przystąpienie do prezentacji nowego Systemu Informacji 

Przestrzennej. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił o dopuszczenie do głosu Naczelnika Wydziału Strategii 

i Rozwoju Miasta Pana Arkadiusza Skowrońskiego. 

 

Arkadiusz Skowroński – poinformował,  że System Informacji Przestrzennej został  

zrealizowany w ramach projektu współfinansowanego przez Unię Europejską z 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2013. W okresie realizacji projektu w 

trybie przetargu nieograniczonego wyłoniono Inżyniera Projektu – firmę InfoStrategia 

Krzysztof Heller i Andrzej Szczerba sp. j. z Krakowa. Wykonawcami projektu było 

konsorcjum firm – GEOBID sp. z o.o. z Katowic oraz AFSEKO sp. z o.o. z Bielska –Białej. 

Poprosił o zabranie głosu Dyrektora Spółki GEOBID Pana Krzysztofa Borysa. 

 

Krzysztof Borys – powiedział, że celem projektu było stworzenie aktualnej bazy danych 

przestrzennych miasta Cieszyna, a efektem jego wdrożenia jest poprawa dostępu do 

informacji publicznej, przyspieszenie niektórych procedur administracyjnych i zwiększenie 

wiedzy społeczeństwa na temat swojego miasta. System łączy w sobie wiedzę z wielu 

dziedzin, takich jak informatyka, geografia, geodezja, administracja, czy ochrona środowiska. 

Na system składa się 114 aplikacji (47 modułów graficznych, 46 opisowych, 20 

internetowych i 1 moduł wymiany danych SIP-SEKAP). Poprosił przedstawiciela spółki 

GEOBID Pana Tomasza Michalika o zaprezentowanie Systemu Informacji Przestrzennej. 

 

Tomasz Michalik – poinformował, że dostęp do SIP możliwy jest w trybie publicznym przez 

strony internetowe http://miastocieszyn.geoportal2.pl, bądź też www.um.cieszyn.pl lub 

www.cieszyn.pl – zakładka „System Informacji Przestrzennej”. W postaci interaktywnej 

http://miastocieszyn.geoportal2.pl/
http://www.um.cieszyn.pl/
http://www.cieszyn.pl/
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mapy, prezentowane są następujące moduły: plan zagospodarowania, studium 

zagospodarowania, transport, wybory, oferty inwestycyjne, projekty rozwojowe, usługi, 

ochrona przyrody, zagrożenia, numeryczny model terenu, granice i nazwy geograficzne, sieć 

hydrograficzna, sport i rekreacja, zdjęcie lotnicze, działki, budynki, adresy, cmentarze, 

zabytki, edukacja. Powiedział, że system zaprojektowano i zrealizowano w ten sposób, aby 

umożliwić jego rozbudowę o kolejne moduły, a także dokonanie modyfikacji modułów z 

uwagi na zapotrzebowanie. Zawarte w systemie bazy danych są aktualizowane na bieżąco, a 

informacje udostępniane w Internecie przedstawiają stan na dzień poprzedni. 

Na dowolnie wybranych przykładach, zademonstrował, jak należy się w systemie „poruszać”. 

Dodatkowe informacje na temat Systemu Informacji Przestrzennej zawarte zostały w 

broszurze, stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Bolesław Zemła – podziękował gościom za prezentację i przedstawioną  informację na temat 

Systemu Informacji Przestrzennej. 

 

Ad 7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił informację z wykonania budżetu Miasta Cieszyna za I półrocze 

2011 roku oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć w I półroczu 2011 roku. Zwrócił się z pytaniem, czy Pan 

Burmistrz chciałby coś dodać do przedłożonych informacji? 

 

BM Mieczysław Szczurek -  odpowiedział, że nie. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła stanowisko Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów  do 

informacji z wykonania budżetu Miasta Cieszyna za I półrocze 2011 roku. Dokument stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Halina Bocheńska – powiedziała, że na pytania zadane na posiedzeniu Komisji Finansów 

otrzymała w dniu dzisiejszym odpowiedź, natomiast chciałaby zapytać, kiedy Rada otrzyma 

sprawozdanie z realizacji programu „Profilaktyka i korekcja wad postawy ciała dzieci i 

młodzieży” za rok ubiegły. Odnosząc się do rozdziału – wydatki bieżące, „Ochrona zdrowia” 

– „Przeciwdziałanie alkoholizmowi”, zapytała, czym spowodowane są różnice w 

wysokościach dotacji przyznawanych różnym stowarzyszeniom na warsztaty związane z 

programem socjalno – edukacyjnym. Podała przykłady ilości uczestników poszczególnych 

warsztatów i  spotkań oraz przyznane na ten cel kwoty dofinansowania.  

 

BM Mieczysław Szczurek – zobowiązał się przygotować dla Pani radnej stosowną 

informację. 

 

Ad 8. 

 

Bolesław Zemła -  przedstawił informację przedstawicieli Miasta z działalności spółek z 

udziałem majątku Miasta i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto. 

 

Halina Bocheńska – powiedziała, że doręczono radnym informację, która jest uzupełnieniem 

informacji otrzymanej w lutym br. za rok 2010. W imieniu Klubu Radnych „Niezależni” 

zapytała, kiedy w takim razie Rada otrzyma drugie sprawozdanie, gdyż jest już koniec 

września. W Statucie Miasta Cieszyna w § 16 ust. 2 mówi się, że takie sprawozdanie radni 
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mają otrzymywać dwa razy w roku. Zwróciła się z pytaniem, kiedy zatem Rada otrzyma 

sprawozdanie za I półrocze 2011 roku?  

 

BM Mieczysław Szczurek – poinformował, że część merytoryczną Państwo radni otrzymali w 

lutym br., natomiast w tej chwili zostały przedłożone bilanse spółek. 

 

Halina Bocheńska – poprosiła Radcę prawnego o ustosunkowanie się do  zapisu statutowego. 

 

Radca prawny Tomasz Szkaradnik – przytoczył brzmienie §16 ust. 2 Statutu Miasta Cieszyna  

„Raz na pół roku w porządku obrad umieszcza się informację…”, który to zapis obliguje do 

umieszczenia raz na 6 miesięcy, takiego punktu w porządku obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

BM Mieczysław Szczurek – powiedział, że być może w takim razie trzeba będzie zmienić ten 

zapis w Statucie Miasta, gdyż jednostki prawa handlowego rządzą się odmiennymi prawami. 

Po zakończeniu rachunku obrachunkowego przekazujemy Państwu bilanse oraz zyski i straty 

za rok obrotowy 2010. 

 

Radca prawny Tomasz Szkaradnik – stwierdził, iż zapis statutowy wymaga tylko 

umieszczenia raz na pół roku takiej informacji, natomiast nie mówi co ona ma obejmować.  

 

Halina Bocheńska – kontynuując stwierdziła, że gdyby nie zapis w piśmie przewodnim Pana 

Burmistrza:  „W uzupełnieniu informacji, o której mowa wyżej…”, to pewnie potraktowałaby 

tą informację jako dodatkowe sprawozdanie. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił zatem o wykreślenie z treści pisma zacytowanych słów i 

umieszczenie sformułowania „Niniejszym przekazuję bilanse oraz rachunki i straty za rok 

obrotowy 2010”. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż w przyszłym roku trzeba będzie ten zapis doprecyzować, aby 

nie budził  wątpliwości. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 9. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił punkt wprowadzony w dniu dzisiejszym do porządku obrad 

„Informacja dotycząca rekrutacji dzieci do przedszkoli w roku szkolnym 2011/2012”. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił o dopuszczenie do głosu I Z-cę Burmistrza Miasta Pana 

Jana Matuszka. 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – poinformował, że zgodnie z tym co mówił na sesji sierpniowej, 

informacja o  rekrutacji do przedszkoli na rok szkolny 2011/2012 została Państwu radnym 

przedstawiona w dniu 26 września br. w formie pisemnej. Jeżeli Państwo mają do tego 

materiału pytania, to na nie odpowie. 

 

Eugeniusz Raabe – stwierdził, iż informację taką otrzymali w poniedziałek członkowie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, natomiast pozostali radni nie dostali takiej informacji. Na 

poprzedniej sesji w tej sprawie głos zabierali nie tylko członkowie Komisji Oświaty, pozostali 
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radni tym tematem też są zainteresowani, stąd poprosił o przedstawienie wszystkim tej 

informacji. 

 

BM Mieczysław Szczurek – powiedział, że adresatem pisma był Pan Przewodniczący Rady. 

 

Eugeniusz Raabe – odczytał pierwsze zdanie z pisma podpisanego przez Z-cę BM Jana 

Matuszka: „W związku z zadanymi pytaniami na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu oraz ostatniej sesji Rady Miejskiej przekazuję informacje dotyczące rekrutacji dzieci 

do przedszkoli…”. Pismo to Komisja otrzymała od Dyrektora ZOJO na posiedzeniu, po tym, 

jak upomniała się o ten dokument. Komisja zapowiadała, że będzie prosić o poinformowanie 

Rady o wynikach tej rekrutacji. Pan Dyrektor ZOJO przyjął to do wiadomości. Stwierdził, iż 

zrozumiał  to  w ten sposób, że Pan Dyrektor przekaże te oczekiwania Komisji Panu 

Burmistrzowi. 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – powiedział, że będzie mu dość trudno w tej chwili odczytać tabelę, 

która jest zawarta w tym zestawieniu. Zaproponował zrobienie dla wszystkich Państwa 

radnych kserokopii tego dokumentu, aby łatwiej było go omówić. Wyraził przekonanie, że 

wszyscy Państwo radni otrzymują materiały, które są skierowane do Przewodniczącego Rady. 

 

Bolesław Zemła – wyjaśnił, że dokument ten trafił bezpośrednio do Komisji Oświaty i nie był 

„dalej” dekretowany. Zarządził 10 minut przerwy. 

 

Przerwa. 

Po przerwie. 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – omówił materiał pisemny stanowiący załącznik do protokołu. 

Zwrócił uwagę, że do 12 przedszkoli publicznych oraz 6 przedszkoli niepublicznych 

przyjętych zostało 1254 dzieci. Ponadto 83 dzieci 6-letnich będzie uczęszczać w roku 

szkolnym 2011/2012 do I klas szkół podstawowych. Dodał również, że od stycznia do 

września br. ilość dzieci w wieku przedszkolnym zamieszkującym na terenie Gminy Cieszyn 

wzrosła o 100 – z 1303 do 1403. Poinformował, że ilość dzieci nie przyjętych w naborze 

głównym oraz dodatkowo zgłoszonych w naborze dodatkowym to 35, w tym 17 dzieci 

rodziców, którzy nie akceptują możliwości przyjęcia do innych przedszkoli niż wskazane we 

wniosku. Tak więc faktycznie 18 dzieci spośród zadeklarowanych, nie uzyskało miejsc w 

przedszkolach publicznych, przy czym na dzień dzisiejszy w przedszkolach niepublicznych 

jest 17 miejsc wolnych, tak więc rodzice chętni mogą z tych placówek skorzystać. 

Powiedział, iż wydaje się, że sytuacja nie wymaga w tej chwili żadnych działań, jedynie 

obserwacji co się będzie działo w ciągu roku szkolnego i obserwowania tego, jak będzie 

postępowała reforma oświaty w zakresie obowiązku szkolnego dla dzieci 6-letnich. 

 

Halina Bocheńska – zapytała, czy w kryteriach branych pod uwagę przy przyjęciu dzieci do 

przedszkoli jest również kryterium związane z dochodami na jednego członka w rodzinie? 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – odpowiedział, że bezpośrednio takiego zapisu nie ma, natomiast jest 

cały szereg zapisów wskazujących na to, iż są preferencje w przyjmowaniu dzieci o 

określonym statusie finansowym w rodzinach. Kryterium „9” mówi o tym, że preferencje 

mają dzieci z rodzin będących pod opieką MOPS-u, dziecko którego  rodzeństwo ma 

orzeczony znaczny lub umiarkowany stopień niepełnosprawności, dziecko które posiada 

dwoje lub więcej rodzeństwa poniżej 14 roku życia. Kryterium „4” mówi natomiast, że 
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pierwszeństwo ma dziecko wychowywane przez samotną matkę lub samotnego ojca. 

Bezpośredniego kryterium dochodowego nie ma. 

 

Bolesław Zemła – z uwagi na brak dalszych pytań, zaproponował przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 10. 

 

Ad 10.1. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania lauru „Srebrnej 

Cieszynianki 2011”. Przypomniał, iż laury „Srebrnej Cieszynianki” są nagrodami, które 

otrzymują osoby szczególnie zasłużone dla naszego miasta i regionu. Poinformował, że 

wpłynęły dwa wnioski o przyznanie tej nagrody. Pierwszy złożyło Towarzystwo Miłośników 

Ogrodnictwa w Cieszynie, które zgłosiło kandydaturę Pani Krystyny Drobek, drugi wniosek 

złożył Zarząd Główny Macierzy Ziemi Cieszyńskiej, który rekomenduje do nagrody Pana 

Władysława Sosnę. Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przypomniał sposób głosowania. 

Głosowanie odbywać się będzie w sposób alternatywny, za jedną, bądź drugą kandydaturą. 

Zwrócił się z pytaniem, kto z Pań i Panów radnych jest za kandydaturą Pani Krystyny 

Drobek? 

 

Za kandydaturą Pani Krystyny Drobek opowiedziało się 3 radnych. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, kto z Pań i Panów radnych jest za kandydaturą 

Pana Władysława Sosny? 

 

Za kandydaturą Pana Władysława Sosny opowiedziało się 16 radnych. 

 

1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Laur „Srebrnej Cieszynianki 2011” Rada przyznała Panu Władysławowi Sośnie. 

 

Radna Marta Kawulok w imieniu Zarządu Głównego Macierzy Ziemi Cieszyńskiej, 

podziękowała wszystkim tym radnym, którzy poparli kandydaturę Pana Władysława Sosny. 

 

Ad 10.2. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie 

pożytku publicznego na rok 2012. 

 

BM Mieczysław Szczurek – zgłosił autopoprawkę, polegającą na zmianie brzmienia 

ostatniego zdania § 9 załącznika do omawianego projektu uchwały. Przytoczył 

dotychczasowe brzmienie tego zdania: „Wkład ten może być wkładem finansowym, 

rzeczowym lub stanowić wartość pracy wolontariuszy, wyliczoną zgodnie z cenami 

rynkowymi”.  Ponieważ w międzyczasie zmieniła się ustawa, nie może być już wkładu 

rzeczowego, stąd proponuje się słowo „rzeczowym” zastąpić słowem „osobowym”. Zgodnie 

z autopoprawką, zdanie to przyjęłoby brzmienie: „Wkład ten może być wkładem finansowym 
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lub osobowym, stanowiącym wartość pracy społecznej członków lub wolontariuszy, 

wyliczoną zgodnie z cenami rynkowymi”. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła opinię Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii 

Społecznej do omawianego projektu uchwały. 

Kopia dokumentu stanowi załącznik do protokołu. 

 

Halina Bocheńska – odnosząc się do § 4 punktu 9 „Ratownictwo i ochrona ludności – pomoc 

ofiarom katastrof, klęsk żywiołowych” zapytała, czy koordynatorem tego zadania na pewno 

jest Gminne Centrum Reagowania, gdyż został powołany Miejski Zespół Zarządzania 

Kryzysowego Miasta Cieszyna. Ponadto zwróciła uwagę na fakt, że te punkty programu, 

które mają jedno zadanie, nie powinny być oznakowane cyfrą 1), skoro drugiego zadania nie 

ma. Podobnie wpisywanie podpunktu a),  jeśli nie ma podpunktu b). Tego typu korekty 

wymagają zapisy § 4 załącznika do projektu uchwały,  punktów:  2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poinformował, że pomimo powołania Miejskiego Zespołu 

Zarządzania Kryzysowego Miasta Cieszyna, Gminne Centrum Reagowania istnieje i zapis 

jest prawidłowy, natomiast przychylił się do uwag Pani radnej Haliny Bocheńskiej co do 

korekty oznakowań poszczególnych zadań. Poprosił o potraktowanie tych korekt jako 

autopoprawek. Zapytał, czy Państwo radni oczekują przygotowania nowej wersji projektu 

uchwały z tymi poprawkami? 

 

Janina Cichomska – stwierdziła, iż nie ma takiej potrzeby, można te poprawki nanieść w tej 

chwili. 

 

Korekta zapisów § 4 załącznika do projektu uchwały,  punktów od 2 do 12 została naniesiona, 

a uwagi przyjęte jako autopoprawka. 

 

Alicja Wlach – odnosząc się do zapisu § 4 punktu 12 „Działalność na rzecz organizacji 

pozarządowych oraz podmiotów działających w zakresie pożytku publicznego w obszarze 

zadań publicznych oraz promocja wolontariatu”, za niefortunne uznała sformułowanie 

zawarte w tytule celu szczegółowego: „Wzmocnienie organizacji pozarządowych…”. Za 

koordynację tego zadania odpowiedzialnych jest kilka instytucji. Uważa, że któraś z nich 

powinna być koordynatorem głównym. Następnie odniosła się do wysokości środków 

przeznaczanych  na realizację poszczególnych zadań i braku jasnych kryteriów podziału tych 

środków. Ponadto zacytowała brzmienie § 13 punktu 2 „W skład komisji wchodzi do trzech 

przedstawicieli Burmistrza i dwóch przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz 

podmiotów działających w zakresie pożytku publicznego, przy czym komisja jest władna do 

opiniowania w składzie nie mniejszym niż trzech członków”. Zaproponowała zmianę 

określenia ”w składzie nie mniejszym niż trzech członków” na określenie „ w obecności nie 

mniejszej niż  trzech członków komisji”.   

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił o dopuszczenie do głosu Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Pana Jakuba Wąsika. 

 

Jakub Wąsik – poinformował, iż od dosyć dawna przyjęto taką zasadę, że koordynacją 

współpracy z organizacjami w poszczególnych zakresach merytorycznych zajmują się 

odpowiednie wydziały, czy jednostki miejskie. Nie ma w Urzędzie Miejskim takiego jednego 

wydziału, który mógłby koordynować współpracę z organizacjami ze wszystkich 

merytorycznych działek. Odnosząc się do wysokości środków przyznawanych organizacjom 
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pozarządowym powiedział, że ustawa przewiduje i wymaga, aby w programie współpracy 

podawać wysokość środków jakie są przeznaczone na współpracę, natomiast nie ma 

możliwości szczegółowego rozbicia tych kwot, gdyż jest to materiał uchwały budżetowej, a 

następnie kwestia konkursu. Nie można z góry przydzielić poszczególnym organizacjom 

środków. Każda dotacja jest odpowiedzią na ofertę złożoną na konkretny projekt.  Odnośnie 

zapisu dotyczącego komisji konkursowych powiedział, iż w ubiegłym roku ta kwestia była 

omawiana z Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej i w drodze 

kompromisu zapis został zmieniony na taki, jaki Państwo macie na dzień dzisiejszy. Dodał, że 

ustawa wymaga, aby w komisji konkursowej udział brali przedstawiciele organizacji 

pozarządowych, co ma miejsce w praktyce. 

 

Alicja Wlach – powiedziała, że chodzi Jej o zapis „skład nie mniejszy niż trzech członków”. 

 

Radca prawny Tomasz Szkaradnik – stwierdził, iż można by zrobić małą poprawkę 

redakcyjną, zamieniając  wyrażenie „w składzie” na wyrażenie „w obecności”. 

 

BM Mieczysłąw Szczurek – poprosił o potraktowanie wniosku Pani radnej Alicji Wlach oraz  

wyjaśnień Pana mecenasa jako autopoprawki. 

 

Janina Cichomska – powiedziała, iż nie do końca zgadza się z wypowiedzią Pana Kierownika 

MOPS-u, co do podziału kwoty 1 mln 305 tys. zł, gdyż ta kwota może być  rozpisana na 

obszary. Za poszczególne obszary współpracy odpowiedzialne są odpowiednie wydziały i te 

wydziały musiały określić stosowne kwoty, których suma stanowi 1 mln 305 tys. zł. Nie 

mniej przyjęła do wiadomości kwotę ogólną. 

 

Bolesław Zemła – z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego na rok 2012. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

się. 

 

Ad 10.3. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Miasta Cieszyna na rok 2012. 

 

BM Mieczysław Szczurek – powiedział, iż w związku z wątpliwościami niektórych z Państwa 

radnych, że pewne elementy Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii powtarzają się, 

przygotowany został jeden spójny program, gdzie będzie zawarta część wspólna problematyki 

alkoholowej i narkotykowej. 

 

Janina Cichomska – poinformowała, że Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii 

Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wyraża zadowolenie z faktu 

połączenia obu tych programów. Przypomniała, że w poprzedniej kadencji Rady, Komisja 

Zdrowia wielokrotnie o to wnioskowała.  
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Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2012. 

 

W/w uchwały Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami za. 

 

 

Ad 10.4. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 20/3 obr.42. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poinformował, iż wnioskodawca zwrócił  się z prośbą o zawarcie 

umowy dzierżawy dotyczącej działki położonej przy ul. Kiedronia w Cieszynie oznaczonej nr 

20/3 obr. 42 o pow. 12 m
2 

na czas nieokreślony. Do tej pory na przedmiotowy grunt 

organizowane były cztery przetargi. Jeden z nich został unieważniony z powodu omyłki 

pisarskiej znajdującej się w ogłoszeniu, wszystkie pozostałe zaś zakończyły się wynikiem 

negatywnym z uwagi na brak uczestników.  Zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, do bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości na czas 

nieokreślony konieczne jest uzyskanie zgody Rady Miejskiej.   

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów. 

 

Kazimierz Kabiesz – powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

w/w projekt uchwały również  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 

20/3 obr.42. 

 

W/w uchwały Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami za. 

 

 

Ad 10.5. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 116 obr.66. 

 

Kazimierz Kabiesz - poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska pojawiły się wątpliwości, gdyż na ostatniej sesji Rada podejmowała 

podobną uchwałę dotyczącą działki o tym samym numerze, tylko innej powierzchni.   

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił o zabranie głosu II Z-cę BM Adama Swakonia. 

 

Z-ca BM Adam Swakoń – przypomniał, że na poprzedniej sesji mowa była o działce 

sąsiedniej, na której zlokalizowany był gołębnik, obecnie mówimy o działce, którą sąsiad 

dzierżawi i chce nadal użytkować na cele rekreacyjne. 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – w uzupełnieniu dodał, iż chodzi o wydzierżawienie części tej samej 

działki.  
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Krzysztof Kasztura -  powiedział, że akurat ta działka była dziś wyświetlona w Systemie 

Informacji Przestrzennej. Jest to trójkątna działka, granicząca z 5 działkami. 

 

Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 

116 obr.66. 

 

W/w uchwały Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami za. 

 

 

Ad 10.6. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2011 

rok. 

 

Maria Liwczak – poinformowała, że Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Czesław Banot – odnosząc się do zapisu w uzasadnieniu do projektu uchwały „…w celu 

realizacji zadania Sport na granicy II – koszykówka, proponuję zwiększyć deficyt budżetowy 

o kwotę 45.000 zł”,  poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił o udzielenie głosu Panu Burmistrzowi Matuszkowi. 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – powiedział, że oba zadania wymienione w tym akapicie 

uzasadnienia są zadaniami realizowanymi przez MOSiR w ramach Funduszu Mikroprojektów 

Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej. Zasady finansowania tych 

przedsięwzięć są takie, że najpierw trzeba wydać środki własne, a potem czekać na ich 

refundację. W pierwszym przypadku mowa jest o przesunięciu środków wewnątrz zadań, 

które były realizowane już przez MOSiR, w drugim przypadku takich środków już nie 

wygospodarowano, stąd zwiększenie deficytu. Dodał, że środki te będą zwrócone 

najprawdopodobniej w przyszłym roku.  

 

Halina Bocheńska – odnosząc się do kontynuacji działań w zakresie profilaktyki i korekcji 

wad postawy ciała dzieci i młodzieży i proponowanej kwoty dofinansowania 40.560 zł 

przypomniała, że sygnalizowała już wcześniej temat który ukazał się na OX, związany z tym, 

że w tym roku nie będą realizowane szczepienia ochronne przeciw grypie, ponieważ kwota 

12.500 zł jest przeznaczona na realizację tego programu. Wiadomość tą podała Pani rzecznik 

Urzędu. Stwierdziła, iż chciałaby się dowiedzieć, jak ta sytuacja wygląda z informacji Pana 

Burmistrza. 

 

BM Mieczysław Szczurek – powiedział, że przygotuje szczegółową informację  dla Pani 

radnej. 

 

Janina Cichomska – przypomniała, że program profilaktyki jest programem wieloletnim, ale 

na ten rok Rada jeszcze nie uchwaliła Programu Zdrowotnego. Nie może zatem być szczepień 

ochronnych, skoro nie ma programu. 
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Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

na 2011 rok. 

 

W/w uchwały Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad 10.7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011-2025. Powiedział, że jest on konsekwencją podjętej 

przed chwilą uchwały  w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2011 rok. 

 

Maria Liwczak – poinformowała, że Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów w/w projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Bolesław Zemła – z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011-

2025. 

 

W/w uchwały Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad 10.8. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej oraz ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie. 

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 

ławników Panią radna Janinę Cichomską. 

 

Janina Cichomska – odczytała opinię Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 

ławników, której kopia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bolesław Zemła -  przypomniał, że przeprowadzenie głosowania tajnego wymaga powołania 

komisji skrutacyjnej. Do składu komisji skrutacyjnej zaproponował następujących radnych: 

Janinę Cichomską, Eugeniusza Raabe, Krzysztofa Heroka.  

 

Wszyscy w/w zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Rada jednogłośnie, 21 głosami za, opowiedziała się za powołaniem komisji skrutacyjnej w 

składzie: radna Janina Cichomska, radny Eugeniusz Raabe, radny Krzysztof Herok.  

 

Przewodniczący poprosił komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się, ogłaszając jednocześnie 

10 minutową przerwę w obradach. 

 

Przerwa. 

Po przerwie. 

 

Janina Cichomska – jako Przewodnicząca komisji skrutacyjnej przypomniała zasady 

głosowania. Poinformowała, że do Sądu  Rejonowego w Cieszynie należy wybrać 23 

ławników, w tym 8 do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. Uprawnionych do 
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głosowania jest 10 kandydatów, których nazwiska w kolejności alfabetycznej zostały 

umieszczone na kartach do głosowania w kolorze pomarańczowych. Do Sądu Okręgowego w 

Bielsku-Białej należy wybrać 9 ławników, w tym 4 do orzekania w sprawach z zakresu prawa 

pracy. Uprawnionych do głosowania jest 5 kandydatów, których nazwiska w kolejności 

alfabetycznej zostały umieszczone na kartach do głosowania w kolorze białym. 

 

Głosowanie odbywać się będzie poprzez postawienie znaku „x” obok nazwiska osoby, którą 

chcemy wybrać. Jeżeli radny na karcie do głosowania nie postawi przy nazwisku któregoś z 

kandydatów znaku „x”, jego głos jest ważny, bez dokonania wyboru w obrębie tego 

kandydata. Jeżeli radny nie postawi znaku „x” przy nazwisku  żadnego kandydata, jego głos 

jest nieważny. Kandydata na ławnika uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu uzyska 

zwykłą większość głosów przy obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady. 

Spośród wybranych ławników, Rada wskaże ławników do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy.  

 

Rozdano karty do głosowania i przystąpiono do głosowania. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącą komisji skrutacyjnej o przedstawienie wyników 

głosowania. 

 

Janina Cichomska – odczytała treść protokołu komisji skrutacyjnej z przeprowadzonych 

wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej.  

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Ławnikami wybrani zostali: Krystyna Maria Cichy, Marian Marek Czajkowski, Eugeniusz 

Koziński, Bronisława Lorek, Ryszard Franciszek Ptak. 

 

Następnie Przewodnicząca komisji odczytała treść protokołu komisji skrutacyjnej z 

przeprowadzonych wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Ławnikami wybrani zostali: Teresa Maria Buława, Maria Buzek, Anna Foltyn, Izabela 

Monika Franek-Perkanowska, Jan Alojzy Korzec, Estera Monika Lipa, Władysława Magiera, 

Andrzej Jacenty Mleczko, Marek Józef Szczypka, Dominika Teresa Tyrna. 

Poinformowała, że spośród wybranych ławników, Zespół do spraw opiniowania kandydatów 

na ławników wskazuje następujące osoby do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy:  

Teresa Maria Buława, Maria Buzek, Władysława Magiera. Te osoby posiadają  szczególną i 

wymaganą znajomość z zakresu spraw pracowniczych i ubezpieczeń społecznych, 

potwierdzona przez podmiot zgłaszający.  

Stwierdziła, iż w przypadku Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej brak jest kandydatów do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, którzy posiadaliby potwierdzoną znajomość z 

zakresu spraw pracowniczych i ubezpieczeń społecznych, zatem nie ma wskazania. 

 

Bolesław Zemła – podziękował komisji skrutacyjnej za przeprowadzenie wyborów,  

jednocześnie poprosił o wpisanie nazwisk  wybranych ławników do treści projektu uchwały 

Rady Miejskiej w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej oraz 

ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami za. 
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Przewodniczący podziękował członkom Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 

ławników za poświęconych wiele godzin i energii na przeprowadzenie całego procesu wyboru 

ławników. 

 

Ad 10.9. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie skargi Pani Anny Sztefka. Poprosił 

o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

 

Krzysztof Kasztura – powiedział, że Komisja Rewizyjna zajmowała się skargą, która była 

złożona w czasie przyjęcia stron przez Pana Burmistrza. Fragmentem tej notatki z przyjęcia 

stron jest zapis „Pani Sztefka składa również skargę na Komendanta Straży, gdyż mąż był u 

niego z wyjaśnieniami, a Komendant odmówił rozmowy, twierdząc, że mandat jest 

mandatem”. W opinii prawnej, Pan radca przytacza zadania Straży Miejskiej, jak również 

informuje, że grzywna przyznawana w formie mandatu jest karą, która nie podlega uchyleniu, 

odwołaniom, czy negocjacjom. Komisja Rewizyjna spotkała się w tej sprawie czterokrotnie, 

ostatecznie sporządziła stanowisko, którego treść odczytał, a kopia dokumentu stanowi 

załącznik do protokołu.  

Powiedział, że Komisja Rewizyjna miała wątpliwości, czy do wspomnianej rozmowy doszło, 

stąd poprosiła o pisemne potwierdzenie tego faktu. Pan Sztefka podtrzymał zdanie, iż do 

spotkania doszło 15.06.br., zaś Pan Komendant nie wyklucza, że taka rozmowa mogła mieć 

miejsce. Wobec powyższego Komisja Rewizyjna postanowiła tematu dalej nie rozstrzygać i 

rekomendować Radzie Miejskiej uznanie skargi za bezzasadną. Jednocześnie Komisja 

zaproponowała, aby Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska rozpatrzyła 

problem związany z parkowaniem na ul. Głębokiej samochodów zaopatrzenia. Ponadto 

Komisja Rewizyjna postanowiła przeprowadzić kontrolę funkcjonowania Straży Miejskiej w 

Cieszynie w I półroczu 2012 roku. 

 

Olgierd Lizoń – stanowisko Komisji Rewizyjnej uznał za skandalicznie anty obywatelskie. 

Stwierdził, iż doszło do nie pierwszego już wybryku Straży Miejskiej. Przypomniał sytuację z 

obrazami na Rynku, kiedy to Straż Miejska interweniowała w sposób totalnie absurdalny, 

kompromitując się na poziomie ogólnokrajowym, co odnotowały niemal wszystkie serwisy i 

stacje telewizyjne. Powiedział, że odrobina zdrowo rozsądkowego podejścia panów 

strażników do tego całego procederu jaki tam akurat nastąpił, powinna mieć miejsce. Nie 

powinno się tego robić z definicji, automatu. Zapytał, dlaczego Komisja Rewizyjna zeznania  

obu stron co do odbytej rozmowy, interpretuje na niekorzyść w jego odczuciu 

poszkodowanych. Zaapelował, aby  tą skargę  przyjąć za zasadną. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił uwagę na fakt, że przedmiotem skargi była rozmowa pomiędzy 

Komendantem, a Panem Sztefką. Tematem pobocznym jest kwestia parkowania. 

Przypomniał, że Państwu Sztefka w maju, bądź czerwcu za nieprawidłowe parkowanie 

założono blokadę, dostali pouczenie i odbyło się to bez mandatu, zaś drugie wykroczenie 

Straż Miejska potraktowała jako pewnego rodzaju recydywę. Z rozmowy z Panią Anna 

Sztefka wynikało, że Państwo zgadzają się z  samym faktem otrzymania mandatu, natomiast 

problem jest z samym parkowaniem w tym miejscu.  

 

Eugeniusz Raabe – stwierdził, iż bardzo ważnym momentem jest to, że nie skarży się Pan 

Sztefka, tylko jego żona. Gdyby skarżył się Pan Sztefka i była rozbieżność zdań, być może 

udałoby się sprawę wyjaśnić. Państwo się godzą ze wszystkim, ale Pani Sztefka pisze w 

imieniu męża. Pan Sztefka tymczasem w tej kwestii się nie wypowiada.  
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Janina Cichomska – nawiązując do wypowiedzi Pana radnego  Krzysztofa Kasztury 

powiedziała, że to zdarzenie, za które Pan Sztefka dostał mandat, nie może być traktowane 

jako recydywa, gdyż miało ono miejsce wcześniej niż zdarzenie za które Pani Sztefka dostała 

pouczenie. 

 

Krzysztof Kasztura – przypomniał raz jeszcze przebieg wydarzeń. Pierwsze zdarzenie o 

którym Państwo Sztefka wiedzieli, było bodajże w maju. Wówczas otrzymali pouczenie, 

następnie 15.06.br. Pan Sztefka jest wzywany do Straży Miejskiej - prawdopodobnie po 

mandat za coś, co miało miejsce 19.04.br.,  ale w momencie kiedy było to pierwsze zdarzenie 

w maju, Straż Miejska ustalała, kto w tym momencie parkował samochód w niedozwolonym 

miejscu w dniu 19.04.br. Wątpliwości  Komisji budzi też sam fakt, że od 19 kwietnia do 15 

czerwca trwało ustalanie właściciela samochodu. 

 

Janina Cichomsjka – powiedziała, że sprawdzała tę kwestię i takie ustalanie może trwać 

nawet do pół roku. 

 

Krzysztof Kasztura – dodał, że formalnie wg przepisu, 180 dni. 

 

Alicja Wlach - zapytała, czy w ogóle w takiej sytuacji, kiedy mamy do czynienia ze „słowem” 

przeciwko „słowu”, nie ma świadków, a Pani Anna Sztefka też nie jest świadkiem zdarzenia, 

gdyż nie było jej wówczas razem z mężem u Komendanta, Rada musi rozstrzygać, czy skarga 

jest zasadna, czy bezzasadna?  

 

Krzysztof Kasztura – powiedział, że Komisja Rewizyjna w czasie rozpatrywania tej skargi 

zastanawiała się, czy stwierdzenie „mandat jest mandatem” jest w jakiejś formie obraźliwe, 

co ono za sobą niesie. Są to trzy wyrazy wyrwane z kontekstu i trudno powiedzieć, jak 

przebiegała cała rozmowa. Dlatego Komisja Rewizyjna uznała, że ze względów formalnych 

nie jest w stanie tej skargi do końca rozpatrzyć i postanowiła zatrzymać się na tym etapie. 

 

Radca prawny Tomasz Szkaradnik – stwierdził, iż zgodnie z zapisami kodeksu postępowania 

administracyjnego, trzeba w jakiś sposób do tej skargi się stosunkować. Na podstawie 

zgromadzonego materiału i wyjaśnionych sytuacji, trzeba podjąć decyzję, czy ta skarga jest 

zasadna, czy nie jest zasadna. Nie można pozostawić skargi w „zawieszeniu”. 

 

Olgierd Lizoń – powiedział, że na dzień dzisiejszy istnieją takie przepisy, które pozwalają 

Miastu zawrzeć umowę z Policją na finansowanie działalności patroli interwencyjnych. 

Zasugerował przemyślenie Jego wniosku, czy naprawdę opłaca nam się utrzymywać 

instytucję Straży Miejskiej, czy nie lepiej pieniądze na nią łożone przekazać na to, aby 

porządku pilnowały patrole policyjne. Dodał, iż po trzech latach można tą umowę z Policją 

rozwiązać, a etaty Policji zostają. 

 

Krzysztof Kasztura – przypomniał sytuację z poprzedniej kadencji Rady, kiedy była złożona 

skarga na Burmistrza Miasta. Wówczas były z jednej i drugiej strony wyraźne informacje i 

dowody i skarga została uznana  za zasadną. Tutaj Komisja Rewizyjna zabrnęła w taki zaułek, 

że nie chciała wyciągać błędnych wniosków.  

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż funkcjonariusz jest osobą, która ma służyć mieszkańcom i 

nie może być sytuacji, że nie ma on czasu, czy ochoty na rozmowę, bądź wytłumaczenie.  
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Bolesław Zemła – z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie skargi Pani Anny Sztefka. Przypomniał, że głosowanie odbywać 

się będzie w sposób alternatywny. 

Zapytał, kto z Państwa radnych jest za uznaniem skargi za zasadną? 

 

Za uznaniem skargi za zasadną opowiedziała się 1 osoba. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, to z Państwa radnych jest za uznaniem skargi za bezzasadną? 

 

Za uznaniem skargi za bezzasadną opowiedziało się 11 radnych. 

 

Pozostali radni nie brali udziału w głosowaniu. 

 

Skargę Pani Anny Sztefka na Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie, Rada uznała za 

bezzasadną. 

 

BM Mieczysław Szczurek – poinformował, że na dzień 19.04.br. kiedy zaistniała sytuacja o 

której była dzisiaj mowa, Straż Miejska szukała właścicieli samochodów poprzez 

sprawdzanie informacji w bazach danych. Od około miesiąca Straż Miejska jest podłączona 

do Cepiku, w związku z tym znalezienie właściciela samochodu zajmuje 12 godzin. Ponadto 

poinformował, iż zlecił Dyrektorowi Miejskiego Zarządu Dróg analizę miejsc parkingowych, 

jakie można by wyznaczyć  dla samochodów zaopatrzenia na ul. Głębokiej, z jednoczesnym 

ograniczeniem czasu parkowania. 

 

Ad 11. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności za 

okres od dnia 22 sierpnia 2011r. do dnia 19 września 2011r. Zapytał, czy Pan Burmistrz 

chciały uzupełnić przedłożony materiał o dodatkowe informacje? 

 

BM Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie.  

 

Adam Wójtowicz – odnosząc się do punktu 14 w rozdziale I sprawozdania zapytał, dlaczego 

postanowiono z dniem 31 sierpnia br. rozwiązać bez wypowiedzenia umowę dzierżawy, 

zawartą z osobami fizycznymi na część działki położonej przy ul. Zamarskiej? 

 

BM Mieczysław Szczurek – poprosił o udzielenie głosu Panu Burmistrzowi Adamowi 

Swakoniowi. 

 

Z-ca BM Adam Swakoń – poinformował, że są to przypadki, kiedy po zmianie stawek 

uchwalonych przez Radę Miejską, dotychczasowi dzierżawcy nie zaakceptowali przesłanych 

im aneksów do umowy dzierżawy. Wówczas taką umowę trzeba z nimi rozwiązać. 

 

Ad 12. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła interpelację, wnioski i zapytania Pana radnego Czesława 

Banota w sprawie: oznakowania i udostępniania miejsc publicznych; strony internetowej 

Miasta; montażu instalacji solarnych w budynkach socjalnych; montażu instalacji solarnych w 

„Gościńcu Sportowym” i basenie przy Al. J. Łyska; budynku socjalnego przy ul. Sikorskiego 
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3A; działalności klubu hokejowego. Zapytała, czy Pan radny chciałby się ustosunkować do 

odpowiedzi na trzy wnioski  i zapytanie? 

 

Czesław Banot – stwierdził, iż przerażającym jest fakt, że posiadamy taki budynek przy ul. 

Sikorskiego 3A, z którym nikt sobie nie radzi. W budynku obecnie zasiedlone są 22 osoby, z 

których tylko 5 ma zawarte aktualne  umowy najmu, 20 osób jest zadłużonych. Odnosząc się 

do kolejnych odpowiedzi na wniosek i zapytanie, zwrócił się do Burmistrza  Miasta z prośbą, 

aby poważnie zastanowił się nad rozpisaniem konkursu na stanowisko dyrektora MOSiR-u, 

aby był tam nareszcie człowiek, który ma ochotę na współpracę z mieszkańcami. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła wnioski i zapytania Pani radnej Janiny Cichomskiej w 

sprawie: dopisania nowego zadania do GPPiRPA oraz PN na rok 2012; Programu współpracy 

Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi; dofinansowania działalności Muzeum 

Drukarstwa i powiększenia jego bazy lokalowej; budowy strefy rekreacji i aktywnego 

wypoczynku na osiedlu Piastowskim; realizacji parkingu wielopoziomowego; przyznania 

Honorowej Złotej Cieszynianki Pani Halinie Młynkowej; wydania zgody na zajęcie pasa 

drogowego; realizacji obowiązku oceny zasobów pomocy społecznej; budżetu Młodzieżowej 

Rady Miejskiej w Cieszynie; zmiany sposobu publikacji informacji w Biuletynie Informacji 

Publicznej, zakładce MOPS w Cieszynie. Zapytała, czy odpowiedzi na te wnioski i zapytania 

są dla Pani radnej satysfakcjonujące? 

 

Janina Cichomska – odniosła się do odpowiedzi na wniosek w sprawie sposobu publikacji 

informacji w BIP, zakładce MOPS. Stwierdziła, że sposób publikacji tych informacji 

powinien się zmienić. Nie może być tak, że ogłoszenia o konkursie nie można „otworzyć”, 

podobnie załączniki. Organizacje pozarządowe muszą wiedzieć, że jest organizowany 

konkurs. Powiedziała, że sprawdzi, czy coś w tej kwestii się zmieniło, ewentualnie będzie 

temat kontynuować. 

 

Marta Kawulok – poinformowała, iż Pan radny Krzysztof Kasztura złożył indywidualnie 

jeden wniosek o przeznaczenie w budżecie Miasta Cieszyna w roku 2011,  kwoty 5.000,00 zł 

na wydanie książki pt.„Jeden z niewielu Paweł Niemiec – myśliwiec z Cieszyna”, jak również 

wspólnie z radnymi Krzysztofem Herokiem, Adamem Wójtowiczem i Eugeniuszem Raabe 

wniosek o zabezpieczenie w budżecie Miasta Cieszyna na 2012 rok środków na organizację 

strefy kibica na cieszyńskim Rynku, w związku z Mistrzostwami Europy w piłce nożnej. 

Poprosiła o ustosunkowanie się do odpowiedzi na te wnioski. 

 

Krzysztof Kasztura – wyraził nadzieję, że osoby zainteresowane wydaniem książki złożą 

wnioski o granty, natomiast głównym autorem drugiego wniosku jest Pan radny Adam 

Wójtowicz, stąd zaproponował,  aby to on odniósł się do treści odpowiedzi. 

 

Adam Wójtowicz – stwierdził, iż jest to standardowa odpowiedź, którą otrzymali wszyscy, 

którzy składali wnioski do przyszłorocznego budżetu, stąd będą czekać, czy zostanie to ujęte 

w budżecie, czy nie. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła wniosek i zapytania Pana radnego Andrzeja Łukasiaka w 

sprawie: zaplanowania w budżecie Miasta 2012 roku środków na budowę bieżni tartanowej; 

terminu zakończenia budowy boisk sportowych przy Al. J. Łyska;  planowanej ilości godzin 

SKS w szkołach w roku szkolnym 2011/2012. Zapytała, czy odpowiedzi na wniosek oraz 

zapytania są dla Pana radnego zadawalające? 
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Andrzej Łukasiak – stwierdził, że odpowiedzi sformułowane zostały dość jasno, natomiast ma 

pytanie do Pana radcy prawnego. Zwrócił się z pytaniem, czy uczniowie szkół mają prawo do 

nauki pływania zgodnie z prawem oświatowym i zgodnie z Konstytucją RP? 

 

Radca prawny Tomasz Szkaradnik – odpowiedział, że ani w Konstytucji RP, ani w prawie 

oświatowym nie ma zapisu mówiącego o takim konkretnym uprawnieniu. Jeżeli byśmy w 

podobny sposób  rozumieli róże prawa, to mamy prawo do wszystkiego, ale czy gmina ma 

obowiązek zapewnić naukę pływania? Stwierdził, iż nie są mu znane żadne akty prawne, 

które by taki obowiązek na gminę narzucały. 

 

Andrzej Łukasiak – odnosząc się do odpowiedzi na zapytanie dotyczące  boisk sportowych 

stwierdził, iż należałoby je otworzyć jak najszybciej, aby jeszcze w okresie jesiennym 

młodzież mogła z nich skorzystać. 

 

Marta Kawulok – przed przystąpieniem do przedstawiania wniosków i zapytań Pana radnego 

Eugeniusza Raabe, poprosiła Pana radnego o ustosunkowanie się do odpowiedzi na wniosek 

w sprawie wydłużenia czasu pracy Cieszyńskiego Centrum Informacji, do której na 

poprzedniej sesji Pan radny nie mógł się odnieść. 

 

Eugeniusz Raabe – powiedział, że odpowiedź go nie zadawala. Poinformował, że Komisja 

Rewizyjna zajmowała się kontrolą Wydziału Promocji i Informacji i również wysnuła 

wniosek, aby w CCI zwiększyć  godziny urzędowania. Wyraził nadzieję, że dojdzie jednak do 

realizacji tego wniosku. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła wnioski i zapytanie Pana radnego Eugeniusza Raabe w 

sprawie: remontu elewacji kamienic na Rynku w okresie letnim; uruchomienia fontanny w 

Parku Pokoju; wyremontowania ul. Jaworowej; naprawy chodnika przy ul. Na Wzgórzu; 

zmiany punktu kontrolnego przez Służbę Celną; utrudnionego wsiadania do autobusów 

komunikacji miejskiej. Zapytała, czy odpowiedzi na w/w wnioski i zapytanie są dla Pana 

radnego satysfakcjonujące? 

 

Eugeniusz Raabe – odniósł się kolejno do odpowiedzi na każdy z wniosków, uznając je za 

satysfakcjonujące. 

 

Marta Kawulok – odczytała treść wniosków Pana radnego Eugeniusza Raabe złożonych w 

dniu dzisiejszym, dotyczących:  artykułu w „Dzienniku Zachodnim” z dnia 6.09.11r. jakoby 

trzy cieszyńskie szkoły nie miały dostępu do ciepłej wody;  kontynuacji  tematu obniżania 

podłóg w autobusach niskopodłogowych;  udzielenia pełnej odpowiedzi na wcześniejsze 

zapytanie dotyczące remontu elewacji kamienic na Rynku w okresie letnim. 

Następnie odczytała treść dwóch interpelacji złożonych w dniu wczorajszym przez Pana 

radnego Stefana Raindę, dotyczących bezpieczeństwa pieszych na ulicy przy Al. J. Łyska 

oraz kosmetyki krzewów na poboczu Al. J. Łyska. 

 

Stefan Rainda – odczytał treść interpelacji w sprawie remontu ulic na osiedlu w Błogocicach. 

 

Marta Kawulok – poinformowała, iż Pan radny Stefan Rainda złożył ponadto 6 interpelacji, 

na  które  otrzymał odpowiedzi, a dotyczyły one: konserwacji pomnika Mieszka I oraz 

poprawienia oświetlenia pomnika;  narastającego problemu wad postawy u dzieci (2 

interpelacje w tej sprawie); remonty Al. J. Łyska; ścieżki spacerowej nad Olzą; moralnego 
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spokoju mieszkańców ul. Chrobrego w Cieszynie. Zapytała, czy odpowiedzi na interpelacje 

są dla Pana radnego zadawalające? 

 

Stefan Rainda – odpowiedział, że pomnik Mieszka I został wyczyszczony i poprawiono  jego 

oświetlenie, natomiast w pozostałych sprawach otrzymał dużo informacji, teraz będzie czekał 

i obserwował ich realizację. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła wniosek i zapytania Pana radnego Andrzeja Staniszewskiego 

w sprawie: przedstawienia informacji o sposobie zabezpieczenia mieszkańców Cieszyna w 

przypadku powstania niekorzystnych warunków atmosferycznych (na który nie ma pisemnej 

odpowiedzi);  zatrudnienia w Urzędzie Miejskim w Cieszynie osób niepełnosprawnych;  

zarządcy nieruchomości po zakończeniu projektu „Sport Park-Park Sportowy”.  

 

BM Mieczysław Szczurek – wyjaśnił, iż nie ma pisemnej odpowiedzi na wniosek dotyczący 

przedstawienia informacji o sposobie zabezpieczenia mieszkańców Cieszyna w przypadku 

powstania niekorzystnych warunków atmosferycznych, gdyż Pan radny Andrzej Staniszewski 

za wystarczająca uznał odpowiedź ustną, jaką na ten temat udzielił mu Pan płk Władysław 

Blicharski. 

 

Andrzej Staniszewski – powiedział, iż został zaproszony do Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego, gdzie został poinformowany o planie działania, natomiast na piśmie 

rzeczywiście odpowiedzi nie otrzymał. 

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż wniosek nie może pozostać bez odpowiedzi na piśmie, 

ponieważ przykładowo za rok ktoś będzie chciał zapoznać się z odpowiedzią, a w aktach nie 

będzie śladu. 

 

Marta Kawulok – powiedziała, że dokładnie to samo chciała stwierdzić. Skoro pojawiło się na 

piśmie zapytanie, czy wniosek, to powinny one doczekać się odpowiedzi również na piśmie.  

 

Andrzej Staniszewski – poinformował, iż w takim razie będzie czekał na pisemną odpowiedź, 

natomiast odnosząc się do pozostałych dwóch zapytań, odczytał treść udzielonych na nie 

odpowiedzi Burmistrza Miasta. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła wniosek Pana radnego Piotra Tomicy w sprawie uzupełnienia 

brakujących barierek wzdłuż stromego chodnika przy ul. Ładnej. Poinformowała, że Pan 

radny oczekuje na odpowiedź. Następnie przystąpiła do przedstawiania wniosków i zapytań 

Pana radnego Adama Wójtowicza. 

 

Adam Wójtowicz – zaproponował zrelacjonowanie swoich wniosków i zapytań oraz 

udzielonych na nie odpowiedzi. Za nie do końca satysfakcjonującą uznał odpowiedź na 

zapytanie dotyczące opłat za pobyt dzieci w przedszkolu,  pozostałe przyjął z zadowoleniem, 

na część z nich czeka jeszcze na odpowiedź. 

 

Marta Kawulok – poinformowała, iż Pani radna Alicja Wlach złożyła 4 wnioski do projektu 

budżetu Miasta Cieszyna na 2012 rok. Dotyczą one:  wykupu gruntów w obszarach 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,  budowy miejsc postojowych wzdłuż 

ul. Brożka;  budowy parkingu nad cmentarzem przy ul. Katowickiej;  zazielenienia skarpy 

wzdłuż ogrodzenia Cmentarza Komunalnego. Jeden wniosek, na który Pani radna odpowiedź 
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uzyskała w dniu dzisiejszym, dotyczył uwag i wniosków do sprawozdania z realizacji 

Strategii Rozwoju Miasta Cieszyna za 2010 rok. 

 

Alicja Wlach – powiedziała, że zapoznała się dzisiaj z  tą odpowiedzią i na ogół nie widzi 

żadnych kontrowersji, natomiast na spokojnie jeszcze ją przeanalizuje, a ewentualne 

wątpliwości przekaże na następnej sesji.  

 

Marta Kawulok – jako ostatnie, przedstawiła zapytanie Pana Przewodniczącego Rady 

Bolesława Zemły, dotyczące wykupu mieszkań w budynku przy ul. Tysiąclecia 5 w 

Cieszynie. Zapytała, czy odpowiedź jest dla Pana Przewodniczącego zadawalająca? 

 

Bolesław Zemła – odpowiedział, że tak. 

 

Halina Bocheńska – powiedziała, że ponieważ Pani Przewodnicząca Komisji Zdrowia 

przekazała jej informację dotyczącą Programu Zdrowotnego, zwróciła się z pytaniem, 

dlaczego jeszcze do tej pory nie został Radzie przedstawiony projekt Gminnego Programu 

Zdrowotnego na rok 2011? 

 

Marta Kawulok – z uwagi na brak zgłoszeń innych wniosków, zapytań, czy interpelacji, 

zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

Ad 13. 

 

Kazimierz Kawulok – przedstawił wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z posiedzenia, 

które odbyło się dnia 22.08.br., będące wnioskami do projektu budżetu Miasta Cieszyna na 

2012 rok. Dotyczą one: uwzględnienia w budżecie Miasta kwoty 10.000,00 zł na wydanie III 

tomu pozycji „Szlak cieszyńskich kobiet”; zapewnienia kwoty około 90.000,00 zł na pełną 

realizację nowego zadania oświatowego, którego celem jest nauka pływania uczniów klas 

trzecich cieszyńskich szkół podstawowych;  zabezpieczenia w budżecie Miasta stosownej 

kwoty na zakup odpowiedniego zadaszenia na estradę miejską. 

 

Eugeniusz Raabe – powiedział, że Komisja Oświaty zapoznała się z odpowiedziami na w/w 

wnioski i sformułowała kolejny, w którym podtrzymała swój wcześniejszy wniosek, aby 

wydanie III tomu pozycji „Szlak cieszyńskich kobiet” było sfinansowane ze środków budżetu 

Miasta.  

 

Kazimierz Kawulok – zapoznał Radę z treścią zapytania i dwóch wniosków Komisji 

Rozwoju, Gospodarki i Finansów. Dotyczyły one:  informacji jakiego rzędu środki finansowe 

zostały przeznaczone na remonty dróg gminnych w przeciągu ostatnich 3 lat;  

zagwarantowania w przyszłorocznym budżecie Miasta kwoty 1.000.000,00 zł z 

przeznaczeniem na remonty dróg gminnych;  corocznego, systematycznego, począwszy od 

roku 2013, zwiększania nakładów na remonty dróg gminnych o 30% w stosunku do roku 

poprzedniego. 

 

Krzysztof Herok – powiedział, że odpowiedź na zapytanie jest zadawalająca, natomiast 

Komisja oczekiwać będzie na ostateczne odpowiedzi dotyczące wniosków budżetowych. 

 

Kazimierz Kawulok – przedstawił wspólny wniosek Komisji Urbanistyki, Architektury i 

Ochrony Zabytków oraz  Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska w sprawie 

zaplanowania w budżecie Miasta Cieszyna na 2012 rok środków finansowych na realizację 
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następujących zadań:  likwidacja przewężenia ul. Frysztackiej, ciągnącego się równolegle do 

ul. Ligonia;  remont kapitalny ul. Pikiety, w świetle zaplanowanych robót inwestycyjnych – 

budowy kanalizacji sanitarnej w tej ulicy. 

 

Adam Wójtowicz – powiedział, że odpowiedź jest zadawalająca. 

 

Kazimierz Kawulok – zapoznał Radę z protokołem kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną w Wydziale Promocji i Informacji Urzędu Miejskiego w Cieszynie. Odczytał 

wnioski, rekomendacje i uwagi Komisji Rewizyjnej. 

1. Komisja rekomenduje umieszczenie w Wiadomościach Ratuszowych stałej informacji o 

możliwości publikowania  informacji o  imprezach organizowanych przez np.: organizacje 

pozarządowe na  stronie internetowej Miasta. Podobna informacja mogłaby być umieszczona 

na stałych banerach rozwieszonych w Mieście. 

2. Komisja wnioskuje o zwiększenie zatrudnienia w Wydziale Promocji i Informacji aby 

wydłużyć godziny otwarcia Miejskiego Centrum Informacji oraz rozszerzyć działalność 

Wydziału o koordynację  imprez organizowanych  w mieście. 

3. Komisja zwraca uwagę na potrzebę lepszego i skuteczniejszego docierania z informacjami 

do mieszkańców miasta i powiatu o planowanych imprezach w formie wielkoformatowej 

reklamy, bilbordów, środków przekazu elektronicznego, itp. 

 

Krzysztof Kasztura – zachęcił wszystkich radnych do lektury dokumentów, które są 

załącznikami do protokołu kontroli. Stwierdził, iż po zapoznaniu się z tymi materiałami był 

mile zaskoczony, gdyż nie miał obrazu całości funkcjonowania Wydziału Promocji i 

Informacji. Okazało się, że wiele rzeczy robi się własnymi siłami. Jedyne uwagi jakie się 

pojawiły, Komisja Rewizyjna zawarła w odczytanych przed chwilą wnioskach oraz 

rekomendacjach. 

  

Kazimierz Kawulok – zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos w 

tym punkcie porządku obrad? 

 

Eugeniusz Raabe – zasygnalizował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu złoży kolejny 

wniosek, w którym podtrzymuje wcześniej złożony wniosek w sprawie budowy sali 

gimnastycznej dla Szkoły Podstawowej nr 1 w Cieszynie. Odczytał treść wspomnianego 

wniosku. 

 

Halina Bocheńska – w uzupełnieniu dodała, że zdając sobie sprawę z trudności tegorocznego, 

przyszłorocznego i pewnie kolejnych budżetów Miasta, jest w naszym kraju taka szansa oraz 

możliwość wybudowania obiektów użyteczności publicznej na kredyt, który nie zaciąga się w 

bankach, tylko zaciąga się je u wykonawcy. Znane są przykłady pięknych obiektów 

wybudowanych przez tego wykonawcę w gminach i małych miastach, które mają problemy z 

budżetem. Polega to na tym, że kredyty w banku zaciąga firma, która realizuje inwestycję. 

Dodała, że tego zadłużenia względem wykonawcy, Miasto nie musi wykazywać w 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej, kredyt rozciągany jest w czasie, istnieje możliwość 

zawierania umów bez odsetek. Poprosiła, aby Panowie Burmistrzowie „pochylili się” nad tym 

pomysłem, gdyż byłaby to jakaś szansa dla SP-1. Wiadomo bowiem, że szkoła nie będzie 

mogła pozyskać środków zewnętrznych z RPO, gdyż wymiary tej sali gimnastycznej nie 

odpowiadają kryterium wymiarów sali, które finansuje RPO. 

 

Janina Cichomska – nawiązując do uchwalonego w dniu dzisiejszym Programu współpracy 

Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi, prezentacji Klubu Kobiet Kreatywnych oraz 
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wniosku o dofinansowanie wydawnictwa „Szlakiem cieszyńskich kobiet”,  powiedziała, że na 

dzisiejszej sesji został przeprowadzony dowód na to, że w Programie należy rozszerzyć formy 

współpracy i szczegółowo je opisać. Gdyby w formach współpracy znalazły się „małe 

dotacje”, wówczas panie ze Stowarzyszenia KKK wiedziałyby, że mogą złożyć bezpośrednio 

do Burmistrza Miasta ofertę realizacji zadania i w tym trybie mogą dostać 10.000,00 zł, przy 

czym muszą zrealizować zadanie w przeciągu 10 miesięcy. Zapewniła, że Komisja Zdrowia 

postara się, aby w następnym Programie współpracy z organizacjami pozarządowymi te 

zadania były dokładnie rozpisane. 

 

Kazimierz Kawulok – przedstawił wniosek Klubu Radnych „Niezależni” w sprawie analizy 

porównawczej wysokości opłat za przedszkole na podstawie uchwały Rady Miejskiej, jak 

również osiem wniosków do projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2012. Dotyczą one: 

przeprowadzenia I etapu debarieryzacji miejskich obiektów;   budowy placów zabaw i innych 

obiektów rekreacji z GPPiRPA;  środków na pomoc Komendzie Powiatowej Policji w 

Cieszynie;  zabezpieczenia środków dla Muzeum Drukarstwa;  zakupu koszy ulicznych;  

oddania w dzierżawę „Gościńca Sportowego”; uruchomienia sygnalizacji świetlnej przy SP-6;   

Modernizacji instalacji solarnej w SP-4. Zapytał, czy Pani Przewodnicząca Klubu chciałaby 

się odnieść do odpowiedzi na te wnioski? 

 

Halina Bocheńska- powiedziała, że Klub Radnych „Niezależni” otrzymał pozytywną 

odpowiedź na wniosek w sprawie zakupu koszy na śmieci, natomiast radni Klubu będą 

czekali na realizację pozostałych wniosków. 

 

Kazimierz Kawulok – przedstawił osiem wniosków Klubu Radnych „Wspólnota dla 

Cieszyna”, będących wnioskami do projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2012. Dotyczą 

one:  poszerzenia sieci monitoringu;  zadania inwestycyjnego w zakresie sportu i rekreacji;  

zadania inwestycyjnego w oświacie i kulturze;  nowych rozwiązań komunikacyjnych oraz 

budowy kanalizacji;  zwiększenia środków na utrzymanie terenów zielonych; współpracy z 

Powiatem w zakresie remontów dróg;  rewitalizacji Parku Kasztanowego. Zapytał, czy Pan 

Przewodniczący Klubu chciałby zabrać głos? 

 

Krzysztof Wantulok – odpowiedział, że radni Klubu „Wspólnota dla Cieszyna” będą czekali 

na projekt budżetu Miasta na rok 2012. 

 

Kazimierz Kawulok - przedstawił siedem wniosków Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 

do projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2012. Dotyczą one:  bezpłatnego korzystania z 

basenu oraz lodowiska przez dzieci do lat 13-tu;  remontu ogrodzenia cmentarza 

komunalnego przy ul. Kościuszki;  rozbudowy istniejącego monitoringu;  remontu chodników 

wzdłuż ul. Głębokiej i wokół Rynku; uruchomienia linii autobusowej Cieszyn – Ustroń;   

rozbudowy bezpłatnego dostępu do Internetu;  stworzenia ogólnodostępnych placów zabaw w 

centrum miasta. Zapytał, czy Pan Przewodniczący Klubu chciałby się odnieść do odpowiedzi 

na  te wnioski? 

 

Adam Wójtowicz – stwierdził, iż nie będzie się do nich odnosił, ponieważ są to standardowe 

informacje, że wnioski będą analizowane. Nawiązał natomiast do odpowiedzi, którą Klubu 

Radnych Platformy Obywatelskiej otrzymał w dniu dzisiejszym, na wniosek skierowany do 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w sprawie przeanalizowania zasad funkcjonowania Teatru 

im. A. Mickiewicza oraz pobierania opłat. Powiedział, że ponieważ nie było możliwości 

konsultacji w tej sprawie, Klub do odpowiedzi odniesie się na następnej sesji Rady Miejskiej.  
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Ad 14. 

 

Bolesław Zemła – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa radnych chciałby złożyć 

oświadczenie? 

Oświadczeń nie zgłoszono, przystąpiono zatem do realizacji spraw różnych. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował członków Komisji Rewizyjnej, że planowane na dzień 

4.10.br. posiedzenie Komisji w siedzibie Domu Spokojnej Starości przy ul. Mickiewicza 

odbędzie się o tydzień później, tj. 11.10.br. o godz. 15.00. 

 

Halina Bocheńska – odnosząc się do odpowiedzi na pytanie, które zadała na posiedzeniu 

Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów - jakim podmiotom udzielono w I półroczu br. 

pożyczek krótkoterminowych, poprosiła o informację na temat Stowarzyszenia  Animacji 

Kultury i Sportu „Anima Pro Activ”, któremu udzielono pożyczki na kwotę 100.000,00 zł. 

 

Z-ca BM Jan Matuszek – poinformował, że jest to stowarzyszenie działające w ramach 

krzewienia kultury fizycznej, byli organizatorami projektu „Plaża 2011” na cieszyńskim 

Rynku. 

 

Adam Wójtowicz – nawiązał do interpelacji Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej z 

marca br. dotyczącej wprowadzenia kadencyjności stanowisk kierowniczych. W odpowiedzi 

Pan Burmistrz informował, że podjęcie wiążącej decyzji w tej sprawie wymaga dogłębnego 

przeanalizowania jej skutków dla funkcjonowania jednostek oraz zbadania tematu od strony 

formalno-prawnej. Powiedział, że radni Klubu oczekują na informację na temat wyniku tych 

analiz. 

 

Bolesław Zemła – zapoznał Radę z korespondencją skierowaną do Rady Miejskiej Cieszyna: 

1.  Wójt Gminy Dębowiec pismem z dnia 14.09.11r. zwraca się z prośbą o zmianę uchwały 

Rady Miejskiej Cieszyna dotyczącą ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

oraz granic ich obwodów w taki sposób, aby plan sieci publicznych szkół podstawowych nie 

obejmował terenu sołectwa Gumna, leżącego na terenie gminy Dębowiec. Burmistrz Miasta 

Cieszyna w odpowiedzi informuje Pana Wójta, że w sierpniu 1997r. podjęte zostało 

współdziałanie w zakresie wykonywania obowiązku szkolnego przez dzieci z sołectwa 

Gumna, stąd jeżeli taka jest intencja Gminy Dębowiec, koniecznym byłoby wypowiedzenie 

tego porozumienia, które powinno mieć formę uchwały Rady Gminy Dębowiec.  

2.   Komenda Hufca Ziemi Cieszyńskiej zwraca się z prośbą o finansowe wsparcie remontu 

Domu Harcerza przy ul. Żwirki i Wigury w Cieszynie oraz o pomoc w sfinansowaniu 

wyposażenia bazy obozowej w sprzęt niezbędny do zorganizowania dzieciom i młodzieży z 

Cieszyna, letniego wypoczynku nad morzem. Pisma skierowane zostały do Komisji Oświaty 

oraz Komisji Finansów. Komisje zajmą w tych sprawach stanowiska po uzyskaniu opinii 

Burmistrza Miasta.  

3.  Dom Zakonny Zgromadzenia Sióstr Miłosierdzia św. Karola Boromeusza  zwrócił się do 

Rady Miejskiej z prośbą o udzielenie dotacji na remont elewacji budynku Domu Zakonnego. 

Pismo skierowane zostało do Burmistrza Miasta oraz Komisji Finansów. 

4.  Stowarzyszenie Klub Kobiet Kreatywnych zgłasza jako propozycję budżetową na rok 

2012 koszty realizacji trzech projektów promocji obiektów turystycznych Cieszyna. Projekty 

zaprezentowane zostały na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. 

5.   Państwo Marzena i Mariusz Kiszło; Jadwiga i Józef Swakoń; Urszula i Mieczysław Agac; 

Elżbieta i Zygmunt Kiszło zamieszkali w Cieszynie przy ul. Puńcowskiej oczekują 

niezwłocznego przystąpienia do budowy sieci kanalizacyjnej w obrębie ich nieruchomości, w 
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oparciu o wydane pozwolenie na budowę zgodnie z zatwierdzonym projektem i przyjętymi 

przez Gminę uzgodnieniami. 

6.   Pani Barbara Kajzar zamieszkała w Cieszynie przy ul. Puńcowskiej zawiadamia inwestora 

budowy sieci kanalizacyjnej w obrębie Jej nieruchomości, że do czasu notarialnego 

ustanowienia służebności na przebieg kolektora miejskiego przez Jej działkę, nie wyraża 

zgody by zapuszczone w grunt Jej działki rury kolektora miejskiego były użytkowane zgodnie 

z planowanym przeznaczeniem. 

7. Pani Anna Węglorz zamieszkała przy ul. Zagrodowej oraz Pani Grażyna Piotrak 

zamieszkała przy ul. Błogockiej w Cieszynie, zwracają się z prośbą o ponowne, pozytywne 

rozpatrzenie ustaleń warunków zabudowy czterech działek w obrębie nr 79 przy ul. Bukowej 

w Cieszynie. Pismo skierowane zostało do Burmistrza Miasta oraz Komisji Urbanistyki. 

8. Pan Jerzy Wałga zamieszkały w Cieszynie przy ul. Ratuszowej zwraca się z apelem o 

zabezpieczenie wyłączności wykonywania w Cieszynie strzelb Cieszynek ptaszniczek i 

prochownic w stylu cieszyńskim. Pismo zostało skierowane do radcy prawnego. 

9. Stowarzyszenie „Dbaj o kręgosłup” z Bielska-Białej zaprasza do udziału w konferencji: 

„Wady postawy ciała dzieci i młodzieży problemem społecznym w Polsce”, które odbędzie 

się dnia 4.10.br. w Sali Sejmu Śląskiego w Katowicach. 

 

Ponadto zaprosił radnych do udziału w kweście organizowanej tradycyjnie w dniu 1 listopada 

przed cmentarzem komunalnym przy ul. Katowickiej, środki z której przeznaczane są na 

remont zabytków cmentarza komunalnego. Powiedział, że w Biurze Rady Miejskiej jest lista, 

na którą można się wpisywać, wybierając godzinę i miejsce zbiórki pieniędzy.  

 

Ad 15. 

 

Przewodniczący zamknął obrady dwunastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna. 

 

 

 

Protokołowała:            Przewodniczący 

 Rady Miejskiej Cieszyna 

Jolanta Fajkis             Bolesław Zemła 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


